
Zápis ze 6. schůze kulturní komise 19. června 2023 

 

Přítomní: Petra Sekaninová, Petr Mališ, Magda Otčenášková, Bára Vláčilová, Šárka 

Romanidisová, Jana Duxová, Jan Marenčák, Petr Pastva, Květoslava Řízková, Petr Salamon 

Omluveni: Markéta Skarková, Eliška Turková, Jiří Poljak 

Hosté: Ludmila Baranová 

 

Program 

1. Termín další schůze 

2. Zhodnocení dne dětí 

3. Nejbližší akce (bleší trh a letní kino) 

4. Velká Doberská, Den Sdružení obcí povodí Morávky, Taneční kurzy 

5. Divadelní zájezdy 

6. Další akce na podzim a zimu 

7. Různé 

 

1.Termín další schůze:  pondělí 11. září v 17:00 v hasičárně 

Usnesení 1/7: Členové komise souhlasí s navrženým termínem.  Hlasování: 10/0/0 

 

 

2. Zhodnocení dne dětí – 

• akce byla úspěšná, děti i rodiče byli spokojení, děti potěšila pěna od hasičů 

• pro příště: napsat doporučení „náhradní oblečení sebou“, protože po pěně byly děti durch 

mokré 

• pozitivní hodnocení workshopů a dalších subjektů zapojených do Dne dětí (knihovna - děti 

si vyráběly záložku, Klauni na volné noze, hasiči, Monikafé 

• Sparta je vhodnější místo pro tuto akci – občas se stane, že se nouzová řešení ukážou jako 

skvělá 

• přišlo 106 dětí, dříve bývalo mnohem více kolem dvou tří stovek -  podobné akce totiž byly 

i v Místku a ve Lhotách (je obtížné to udělat tak, aby se to nekrylo), příště lépe naplánovat, 

ať se akce nekryje s akcemi ve vedlejších obcích a městech 

• na akci bylo v rozpočtu připraveno 48 tisíc, nakonec stála 30 tisíc 

• členové komisí hlásili kolik hodin kdo strávil přípravou 

Usnesení 2/7: Areál Sparty je vhodným místem pro pořádání Dětského dne. Letošní Den dětí se 

vydařil. 10/0/0 

 

3. nejbližší akce: bleší trh a letní kino 

• Bleší trh řeší za Kulturní komisi Jana Duxová, sraz je 21. června v 15:30 na obecním úřadu  

 

• dva filmy (okolní obce mají podobný výběr) :  

   13. 7. ve 21 hod – Přání k narozeninám 

  18. 8. ve 20 hod – Největší dar 

• akce jsou v různé časy, protože v srpnu už večer bývá šero dříve 

• stánek s občerstvením bude mít Komise pro kulturu a školství, bude tam čepované pivo a 

nealko, je třeba všechno nakoupit, obec má svůj výčep 

• bude třeba zajistit lavičky, odpadkové koše, elektřinu 

• hlavní koordinátor akce je Petr Pastva, na každém filmu budou minimálně dva další lidi – 

Přání k narozeninám – Petra Sekaninová, Petr Mališ, Eliška Turková 

• Největší dar – Šárka Romanidisová, Barbora Vláčilová, Květa Řízková 

• nabídka kulturních akcí na prázdniny je dostatečná 



Usnesení 3/7: O prázdninách se budou konat dvě letní kina a Bleší trh. Členové komise si rozdělili 

úkoly na dané akce 10/0/0 

 

4. Velká Doberská – hlavní organizátor je obec 

• 2 lidi na výzdobu: Markéta Skarková s Bárou Vláčilovou 

• dva lidi do stánku na sladké dobroty, které se rozdají dětem, neprodávají se- Bára Vláčilová 

nebo Petra Sekaninová a Eliška Turková 

• Petr Pastva – bude dělat ochranku od jedné/půl druhé do šesti, možná se přidají Jiří Poljak  

• hlavní hvězda: Kristina 

• je třeba sehnat balónkové klauny 

• v duchu rockové hudby oblíbené Milanem Stypkou, na příští rok zatím není koncepce, naše 

návrhy má Ludmila Baranová uložené 

 

 Den sdružení obcí povodí Morávky  

• byli jsme požádáni o dva lidi na jedno stanoviště 

• Jiří Poljak, možná se přidají Petra Sekaninová nebo Barbora Vláčilová, Jiří Poljak oznámí 

svou představu 

• akce se koná 9. září 

 

 Taneční kurzy 

• 6. října – začátek tanečního kurzu pro občany Dobré, sál dává k dispozici obec Dobrá skrze 

Komisi pro kulturu a školství 

• cena: 4 000 Kč na pár, nyní je nahlášeno 6-7 párů 

• z Komise pro kulturu a školství se může přihlásit jeden pár (člen/členka se svým 

partnerem/partnerkou), který pokaždé zajistí odemčení a uzamčení kulturního sálu 

• Taneční kurzy budou zakončeny Tančírnou s DJ a taneční hudbou 

Usnesení 4/7: Členové komise si rozdělili úkoly na dané akce. 10/0/0 

 

5. Divadelní zájezdy 

•  Oliver! , 21. října v 18:30, k prodeji bude 40 vstupenek 

• možná bude možnost objednat těžko dostupné představení Louskáček 

Usnesení 5/7: Členové komise byli obeznámeni s plánovanými divadelními přestaveními a s jejich 

termíny. 10/0/0 

 

6. Další akce na podzim a zimu 

• říjen/listopad- jedno divadélko pro děti, možná kouzelník? 

• pohádkový les 

• říjen / listopad – přednáška ÚSTR – vyrovnávání se s minulostí – aktuální téma, bezplatná 

přednáška  

• Rozsvěcování vánočního stromku: protože lidé chtějí neustále akci delší a delší, objednala 

Ludmila Baranová Adélu Křivánkovou- mladou zpěvačku,  

◦ otázka je, kde to bude, ještě to není rozhodnuto, možná před OU, nebo před školou, když 

tam je nový prostor, 

Usnesení 6/7: Členové komise byli obeznámeni s plánovaným programem v podzimních a zimních 

měsících.10/0/0 

 

7. různé 

• Jan Marenčák pochválil dvě jiné akce – včelaře se skauty a Country večery u Pantlíka (3. 

pátek v měsíci) 

 



• možnost oslovit restaurace o možné podpoře ze strany naší komise, třeba navrhnout podporu 

při pořádání kulturních akcí, třeba dát zadarmo reklamu do Doberských listů, nebo 

zorganizovat nějakou akci? 

• v obci jsou přísná pravidla, jaké akce mohou překročit dobu nočního klidu – musí být 

tradiční, musí být ve vyhlášce, musí to být pro veřejnost (žádné soukromé nebo rodinné 

akce) 

◦ jednou za čas vydrží hluk v noci každý, ale nesmí to být každý týden 

◦ problém taneční zábavy- bude to muset skončit v deset hodin – ale nějaké možnosti jsou, 

případně oživit Dobrfest, na Spartě, na hřišti nebo u medvěda? 

• Otázka: Jakou kulturu nabídnout mladým co mají 18/20 let? 

Usnesení 7/7: Budeme se snažit podpořit doberské restaurace a hospody v pořádání kulturních akcí. 

10/0/0 


